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Referat – Bestyrelsesmøder 

Kernehuset-Engblommen.  

Deltager: Lotte Vinther, Heidi Wellendorf, Diana Blaudzun, Camilla Boesen, Maja 
Jørgensen, Rasmus Købke og Bolette Viuf 
 
Afbud fra:  

Dato og tid: mandag den 30. august. Kl. 17.00-21.00  

Sted: Engblommen 

Klik her for at deltage i mødet  

Mødeleder: Lotte Vinther 

Referent: Bolette Viuf 

 

 Emne 

 

Ansvarlig Referat 

1 Vi byder velkommen til Camilla. 

Referat fra sidst. 

 

 

Bolette 

 

Godkendt. 

2 Økonomi. 

Vedhæftet fil. 

Bolette Økonomi gennemgået. Vi har brugt flere penge end tildelt på personalet i år.  

Vi håber at få alle Corona penge retur.  

Budget sidst på året skulle gerne ende omkring 0 kr.  

 

3 Samrådsmøde, hørringsvar.  Lotte Lotte fortale hvad samrådsmøde er, samt hvilke emner der kan blive drøftet. 

Denne gang var det: 

Budget som blev vedtaget i 2019 for 2021 og 2022.  

Minimumsnormeringspuljen vil stige frem til 2024. 

Normeringstal ligger på hjemmesiden.   

Pædagogernes tid oplæg fra Lotte og drøftelser i grupper. Dette emne tages op hver 2 år i 

bestyrelsen. 

Hørringsvar til politikkerne: I år var der ikke stemning for en fælles for alle daginstitutionerne.  

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MDU2MDUzYmYtYmNmZi00MTA5LTg0YmQtMzUyNTk0ZDg5NDBi%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%229f324bd1-ecec-489f-8681-527ddad46d5e%22%2c%22Oid%22%3a%223100af74-fde9-4ab3-bf03-a9c58d440cf5%22%7d
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Lotte og Heidi skriver noget for Kernehuset-Engblommen omkring økonomi vedrørende tilbygning 

og sender ind.  

4 Madordningen. 

Nu er det tid til ny afstemning. 

Bolette Bestyrelsen skal hver 2 år (i efteråret i ulige år) tage beslutning om der skal serveres sundt 

frokostmåltid. Sundt frokostmåltid kan godt være forskellig i institutionens enheder.  

Der blev besluttet i år: 

Kernehuset forsætter med sundt frokostmåltid.  

Engblommen forsætter uden sundt frokostmåltid, bestyrelsen tager det op på forældremøderne i 

det nye år. Når der er etableret vuggestue høres forældrenes holdning. Personalet snakker om det 

på personalemødet.  

5 Corona. Bolette/ 

Rasmus 

Nye regler for personalet omkring sygedage. 

Nærkontakt: Børn på samme stue betragtes som nære kontakter. Der vurderes konkret i hver 

enkelt tilfælde, hvem der ellers har være i nærkontakt inden for de sidste 48 timer. 

6 Valg.  Bolette  I Kernehuset holdes der valgaften på forældremøde. Her skal findes 1 i stedet for Maike. Camilla er 

på valg.  

Engblommen: Lotte er på valg, vi skal have nogle til at stille op. Der bliver valgdag som de sidste 

år. Bestyrelsen tager det op på forældremøderne her i september.   

I januar tager vi en snak om længden og formen på bestyrelsesmøderne.  

7 Rejsegilde.   

Status på byggeriet. 

Bolette Rejsegildet gik godt. 

Byggeriet går planmæssigt. Forventet opstart d. 1. februar 2022. 

Vi laver en tidsplan for ansættelse af nyt personale, som tages op på næste bestyrelsesmøde.  

Legepladsudvalget der deltager en fra bestyrelsen. 

8 Meningsfulde fællesskaber. Rasmus Præsentation af nyt tema for skoleåret 21/22 → ”De Voksnes Rolle”. 

Vi tager op på forældremøde, omkring fællesspisning. Bestyrelse fortæller om det. 

9 Nyt fra afdelingerne.  Maja/Rasmus  Vi har strammet op, omkring billeder af personalet på stuerne. 

Kernehuset: Vi har fået 3 nye personaler, de er kommet godt i gang.  

Ny PA starter op sidst i september. 
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Engblommen: Der er også kommet nyt personalet, de er kommet godt i gang. 

Månedsplanerne er blevet brugbare både for forældre og personalet.   

10 Nyt om personale. Bolette Lige nu mangler vi en ny medhjælper for Anika som skal ud og rejse. 

Det er svært at finde unge mennesker der mangler arbejde. 

11 Punkter til næste møde /Evt.   Tidsplan for ansættelse af personalet til den nye tilbygning.  

Tilsyn. 

Beredskabsplan. 

Hygiejne  

 

 

 


